

Protokoll styrelsemöte i Jemtland Innebandy 2019-04-01

- § 1 Mötets öppnande
Ordförande Pär Malmrot öppnar mötet.
- § 2 Mötets justerare
Till mötets justerare valdes Jenny Wallin och Tomas Scott.
- § 3 Var och en kollar om vi kan få någon representant till High Five som är 8/4 och 21/5.
- § 4 Nuläge;
Damlaget har haft utvärdering. Det har varit låg närvaro på träningarna. Träningarna har varit lite samma och samma och tränarroll inför nästa säsong är viktig och måste lyftas.
Utvecklingslaget damer – Laget vill fortsätta och kommer att ha kvar sina nuvarande ledare. Vill dock ha ett bättre samarbete med damlaget.
F04 – vill gärna slå ihop med damlaget.
Svår ekvation att få ihop dessa tre träningsgrupper då steget mellan F04 och damlaget är för stort. Ledarna i dessa tre lag bör träffas och prata ihop sig och försöka komma fram till en lösning. Flera olika alternativ diskuterades även på mötet. Emelie stämmer av med Gunnar och Martin.
Ett lag i utvecklingsserien och ett lag i damserien känns ändå självklart att vi ska ha nästa år. F04 bör vara kvar i ungdomsserie ytterligare ett år.
- Herrlaget. Många som ännu inte svarat om hur de vill göra nästa säsong. Frösön, Krokombom och Strömsund kommer att dra igång lag i Div 2 nästa år. Vi kom fram till att ett lag i Div 2 och ett lag i utvecklingsserien ska anmälas.
P04 går att anmäla till Pana Mera Div 1 Jämtland.
Det ser lite tunt ut på både ledarsidan och målvaktssidan.
- I de yngre lagen ser det bra ut inför nästa säsong. Finns lite önskemål om fler spelare och ihopslagning av några lag.
- Fler knattegrupper behöver startas nästa säsong, barn födda 12 och 13/14
- § 5 Pär Strandberg har lite synpunkter kring JIB's marknadsföring. Hemsidan, sociala medier osv. Svårt att sälja sponsring när vi inte "förpackat JIB som en produkt". Laget.se funkar inte bra som en hemsida om man inte är medlem. Vi bör ha en hemsida där man lätt kan hitta träningstider så att det är lätt att komma och prova att träna.
Mer som behöver finnas på en hemsida är kontaktuppgifter, värdegrund, matchscheman, matchreferat, bilder och nyhetsflöde.
- § 6 Diskussion om nytt avtal för kläder. Pär har haft kontakt med både Stadium och XXL. Om vi skulle byta till XXL (till Salming) så behöver nya matchställ köpas in och då har vi chans att sälja in sponsorer på flerårsavtal på dessa ställ.

- § 7 P46 kliver av sitt uppdrag med att ha hand om bokföringen. I samband med att den tjänsten försvinner bör vi se över andra möjligheter för bokföringen.
- § 8 Om vi väljer Sporthallen som hemmahall nästa år för herr- och damlaget så har Pär Strandberg en person som kan tänka sig att hjälpa till med ljus/musik, typ som Jämtland Basket har. Pär Malmrot pratar med kommunen om att försöka lägga herr- och damlagets matcher efter varandra.
- § 9 Jantli har bjudit in JIB att visa upp föreningen på nationaldagen. JIB kan ha speedshooting eller någon annan aktivitet på plats.
- § 10 Marknadsrådet bör upptas. Malin kollar med Johnny och Jonas om de vill fortsätta att vara med. O'Learys den 27/4 behöver vi börja planera.
- § 11 Nästa möte 10/4 kl 18.15 på CGI. Några träffas redan kl 17.00 för att prata om marknadsföring.
- § 12 Mötet avslutades

Ordförande, Pär Malmrot

Mötets sekreterare, Malin Flodin

Mötets justerare, Tomas Scott

Mötets justerare, Jenny Wallin